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Vallaarhitekt andis ülevaate Lepa tn 4a kortermaja detailplaneeringust, senisest planeerimise käigust, 
planeeringu eskiisi avalikustamisest ning kuni avalikustamiseni ilmnenud asjaoludest.  
 
Kohalolijatele kortermaja üldiselt meeldis ja selle asukoht hinnati perspektiivikaks. 
 
Tekkis arutelu Männi tänava kõnnitee küsimuses. Kõnniteede puudumine on piirkonna elanike 
hinnangul suur probleem, kuna Männi tänaval pargitakse rohkelt. Lähedalasuvatel kortermajadel ei 
jagu parkimiskohti, Männi tänav on aga laste kooli- ja lasteaiatee, kus toimub ka arvestatav kergliiklus.  
Edasise planeerimise käigus tuleks hinnata, kas detailplaneeringuga on võimalik midagi olukorra 
leevendamiseks ette näha.  
 
Kõnniteede ehitus Männi tänavale peaks vallaarhitekti hinnangul olema üks valla järgmisi ettevõtmisi 
ega saa olla Lepa tn 4a detailplaneeringuga lahendatav. 
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